



RIB-ROOF Speed 500  
konisch bombiert  
RIB-ROOF Speed 500  
conical curved

Fläche 13000 m<sup>2</sup> Dach  
Area 13000 m<sup>2</sup> roof

Material  
Material

Stahl verzinkt farbbeschichtet  
RAL 9006 weißaluminium  
Steel galvanised, colour coated  
RAL 9006 white aluminium

Bauherr  
Building owner

Zambelli  
Dach + Fassadentechnik GmbH  
Passauer Straße 3 + 5  
D - 94481 Grafenau

## 2013 Stadion Budapest

Ungarn  
Hungary

Nachdem das marode Stadion Albert-Florian abgerissen wurde, entstand in der Rekordzeit von nur vierzehn Monaten die neue Spielstätte für den FTC Ferencvaros. Der Neubau mit 22.600 Sitzen erfüllt den UEFA-Standard, bietet modernstes Equipment und höchste Sicherheit für Publikum und Akteure. Ein transparentes Metallnetz mit zwei gigantischen LED-Panels als Fassade sorgt für Aufsehen – futuristisch außen wie innen. Passend dazu schließt sich das Metalldach an. Die Bauträger entschieden sich für ein Bauprodukt der neuesten Generation. Zambelli RIB-ROOF Metalldachsysteme lieferte das über 13.000 qm große Stahldach.

## Stadium Budapest

After having torn away the ailing "Albert-Florian" Stadium, a new venue stage for the club "FTC Ferencvaros" has been built in a record time of only 14 months. The new construction with 22,600 seats fulfils all UEFA-standards, offers latest equipment and provides for highest degree of safety not only for spectators but also for players. A transparent metal membrane covering two gigantic LED-panels causes great sensation – both futuristic on the in- and outside – along our metal roof. The property developers decided a building product of the newer generation. Zambelli RIB-ROOF metal roofing systems supplied them with more than 13,000 sqm of steel profiled sheets.



Kralik Zsolt  
www.kralikfoto.com  
facebook.com/kralikfoto

# RIB-ROOF

## metalldachsysteme